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БЕОГРАД - Заменик премијера Србије и лидер Социјалистичке партије Србије Ивица
Дачић изјавио је данас да би о ефикасности реконструисане владе требало да говоре
они који су тражили реконструкцију јер он никада није ни предлагао смањивање броја
ресора.

  

"Сви су говорили да влада треба да буде мања. Ето, влада је сада мања, а ја сам и тада
говорио да то нема никакве везе са ефикасношћу рада владе", рекао је Дачић
новинарима у Београду. Према његовим речима, много већи ефекат од реконструкције и
смањења броја чланова владе имало би редефинисање односа у владајућој коалицији.

  

"То значи да престану међусобни напади и схватање да су странке једна другој у
опозицији, а не у заједничкој коалицији", рекао је Дачић. Према његовим речима, питање
броја чланова владе требало би решити системски јер када се формира влада њена
величина углавном зависи од броја коалиционих партнера, док је за Србију можда боље
да се дефинише који су ресори потребни држави.

  

Упитан да ли су се поремећени односи Г17 и ДС пренели на односе СПС и ДС, Дачић је
одговорио негативно, наводећи те две странке нису биле у истој изборној коалицији.

  

"Ми смо били на две листе, имамо своје различитости, СПС има свој идентитет. Да нисмо
различити, били бисмо на истој листи", рекао је он. Према његовим речима, односи ДС и
СПС су коректни и добри.

  

"Али, да будемо начисто, коалиција СПС-ПУПС-ЈС не учествује на изборима због других,
него да победимо и ДС и Српску напредну странку и све друге, а да бисмо то урадили
морамо добро да радимо свој посао и покажемо своју различитост", рекао је Дачић.

  

(Курир)
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